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Protokół Nr LXIX/2024 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 30 stycznia 2024 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej na otwarciu                        -   21 

 

-   obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik          -  21

 nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                    -   0 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 
 

O godzinie 09.05 Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył LXIX sesję 

Rady Miejskiej w Policach, powitał Burmistrza Polic Pana Wł. Diakuna, jego 

zastępców: Pana J. Pisańskiego oraz Pana M. Greinerta, Skarbnika Gminy           

J. Zagórskiego , Sekretarza Gminy Panią A. Lemańską, radnych Rady Miejskiej, 

przedstawicieli jednostek samorządu terytorianego, przewodniczących rad osie-

dli oraz sołectw. Następnie Przewodniczący w celu sprawdzenia obecności rad-

nych zarządził quorum. W sesji wzięło udział 21 radnych.  

 

 

Pkt - 2 - Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski złożył wniosek formalny o wprowadzenie 

do przedstawionego porządku obrad punktu pt. Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność derektora Zakładu Gokospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Policach na prośbę Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Policach. 

 

Porządek obrad stanowi  

 załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski zarządził głosowanie w sprawie wprowa-

dzenia przedstawionej propozycji w pnkcie 6 porządku obrad, które przedstawia 

się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Wygenerowany imienny wydruk gło-

sowania stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 

 

 

Głos zabrał radny K. Kowalewski, który poinformował o zmianach w składzie 

Klubu Radnych Projekt Police. Z dniem 29 stycznia 2024 roku Klub Radnych 

Projekt Police Rady Miejskiej w Policach powiększa się o dwóch radnych: Artu-

ra Echausta oraz Sławomira Kajkowskiego i liczy obecnie pięciu radnych. 
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Informacja dot. składu klubu stanowi   

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący A. Rogowski odczytał nowy porządek obrad, który przedsta-

wia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Policach w 

dniu 19 grudnia 2023 roku oraz do protokołu z LXVIII sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej w Policach w dniu 5 stycznia 2024 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora 

Zakładu Gospodarki komunalnej i Mieszkaniowej w Policach 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia, 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Policach na 

rok 2024 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu                   

i Finansów Gminnych Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruk-

tury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach na rok 

2024 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Wolne Wnioski 

15. Zamknięcie obrad 

 

Nowy porządek obrad  stanowi  

załącznik nr 7 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady A.Rogowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

zmienionego porządku obrad, które przedstawia się następująco: 

 

 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Wygenerowany imienny wydruk gło-

sowania stanowi załącznik nr 8. 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty przez Radę. 

 

Przed przejściem do kolejnego punktu obrad Przewodniczący Rady A. Rogow-

ski przypomniał o obowiązku złożenia przez radnych oświadczenia majątkowe-

go na dwa miesiące przed końcem kadencji oraz corocznego oświadczenia ma-

jątkowego. 

 

Radny G. Ufniarz poprosił o treść projektu uchwały wprowadzonej do porządku 

obrad w punkcie 6.  Projekty uchwały zostałe przekazane zainteresowanym rad-

nym. 

 

 

Pkt - 3 -Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXVII sesji 

Rady Miejskiej w Policach w dniu 19 grudnia 

2023 roku oraz do protokołu z LXVIII sesji nad-

zwyczajnej Rady Miejskiej w Policach w dniu 5 

stycznia 2024 roku 
 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Pkt - 4 - Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

 
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

19 grudnia 2023 r. do dnia 30 stycznia 2024 r. przedstawił Burmistrz 

Wł. Diakun. 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi  

załącznik nr 9  do protokołu 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz, który zwrócił uwgę na brak konkretów w przed-

stawionym temacie oddanych do użytku przebudowanych rond, a także przyłą-

czył się do podziękowań za udział w organizacji WOŚP. 

Kolejno w tym temacie głos zabrał Przewodniczący Rady A. Rogowski. Na-

stępnie wyjaśnień udzielił Naczelnik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego K. 

Kuśnierz. Kolejno z pytaniem zwróciła się radna E. Ignaczak. Odpowiedzi 

udzielił Naczelnik K. Kuśnierz. 

Głos zabrał radny A. Echaust, który odniósł się do realizowanych inwestycji, 

Polickiego Budżetu Obywatelskiego i dalszej realizacji projektu związanego          

z OSP Trzebież. Następnie radny G. Ufniarz zapytał o problemy związane           

z  przystankiem na ul. Batorego. Wyjaśnień udzielił Naczelnik K. Kuśnierz.  

 

Głos w temacie przecieku wału przeciwpowodziowego zabrał radny W.Gaweł. 

Kolejno głos zabrał radny K. Kowalewski, który odniósł się do tematu przebu-

dowanych rond oraz pojawiających się informacji o złym stanie technicznym 

pojazdów SPPK, a także zapytał o plany i podejmowaną współpracę w ramach 

projektu budowy obwodnicy Polic. Prezes Zarząddu SPPK Pan K. Trzciński  

udzielił wyjaśnień dotyczących pojazdów SPPK. Z-ca Burmistrza J.Pisański 

udzielił wyjaśnień dotyczących realizacji projektu budowy obwodnicy Polic. 

Radny K. Kowalewski zadał kolejne pytanie. Odpowiedzi udzielił z-ca Burmi-

strza J. Pisański.  

Pan Burmistrz Wł. Diakun odpowiedział na wystąpienie radnego W. Gawła oraz 

radnego A. Echausta. 

 

 
Pkt -5- Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police   

             na rok 2024 
 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik Gminy J. Zagórski. 

 

Radny Z. Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinię Ko-

misji w sprawie projektu powyższej uchwały: 7 członków komisji było „za” 

przyjęciem projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz, który zadał pytania dotyczące podatku od nieru-

chomości oraz opłat za śmieci. Następnie głos zabrali: Przewodniczący Rady A. 

Rogowski, radny G. Ufniarz, Skarbnik J. Zagórski udzielił odpowiedzi na temat 

podatków. 
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Kolejno głos zabrali: radny K. Kowalewski, radny G.  Ufniarz, za-ca Burmistrza 

M. Greinert, G.Ufniarz, radny J. Drzazga oraz radny K. Kowalewski.    

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta przez Radę. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10 do proto-

kołu.  

 

      Uchwała Nr LXIX/630/2024 stanowi  

       załącznik nr 11  do protokołu 

 

 

Pkt -6- Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia-

łalność dyrektora Zakładu Gospodarki komunalnej              

i Mieszkaniowej w Policach 
 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji W. Kosiorkiewicz. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny J. Drzazga, a następnie wyjaśnień udzielił Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej T. Kaczmarek. Głos ponownie zabrał 

radny J. Drzazga oraz Dyrektor ZGKiM T. Kaczmarek. 

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz. Radny zgłosił wniosek formany o ogłoszenie 

pięciominutowej przerwy.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady A. Rogowski, a następnie radny G. Ufniarz 

zwrócił się z prośbą o udzielenie szerszych wyjaśnień przez przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

O godz. 10.11. Przewodniczący Rady A . Rogowski ogłosił przerwę. 

 

O godz. 10.21.  Przewodniczący Rady A. Rogowski wznowił obrady i ogłosił 

sprawdzenie quorum.  

Obecność potwierdzilo 21 radnych. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

W. Kosiorkiwicz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz opinię 

Komisji – pięciu członków Komisji głosowało za uznaniem skargi za bezzasad-

ną. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 2 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/631/2024 stanowi  

       załącznik nr 13 do protokołu 

 

 

Pkt -7- Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach na rok 

2024 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Gaweł przedstawił plan pracy Komi-

sji na rok 2024. 

 
Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłosnie. 
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W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 14 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/632/2024 stanowi  

       załącznik nr 15 do protokołu 

 

 

Pkt -8- Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Miejskiej w Po-

licachna rok 2024 

 
Wprowadzenie przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i   Pe-

tycji W. Kosiorkiewicz. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/633/2024 stanowi  

       załącznik nr 17 do protokołu 

 

 

Pkt -9- Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji  Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Pu-

blicznego  Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

 
Wprowadzenie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Spo-

łecznych i Porządku Publicznego Z. Hlek. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 18 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/634/2024 stanowi  

       załącznik nr 19  do protokołu 

 

 

Pkt -10- Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy  

Komisji  Budżetu i Finansów Gminnych  Rady Miejskiej 

w Policach na rok 2024 

 
Wprowadzenie przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych Z. Kołacki. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do proto-

kołu. 
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      Uchwała Nr LXIX/635/2024 stanowi  

       załącznik nr 21 do protokołu 

 

 

Pkt -11- Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji  Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekolo-

gii  Rady Miejskiej w Policach na rok 2024 

 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii 

Rady Miejskiej w Policach przedstawił wprowadzenie do projektu uchwaly. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 22 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/636/2024 stanowi  

       załącznik nr 23 do protokołu 

 

 

Pkt -12-  Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 

Policach na rok 2024 

 
Wprowadzenie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu Rady Miejskiej w Policach E. Ignaczak.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny J. Drzazga. 
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Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała zostałaprzez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 24 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/637/2024 stanowi  

       załącznik nr 25  do protokołu 

 

 

Pkt -13-  Interpelacje i zapytania radnych 

 
Głos zabrał Przewodniczący A. Rogowski, który przypomniał o obowiązku zło-

żenia przez radnych oświadczeń majątkowych, oraz w imieniu Sołtysa i miesz-

kańców Dębostrowa zwrócił się do Burmistrza z wnioskiem dotyczącym złego 

stanu drogi gruntowej w Dębostrowie. 

 

 

                                                     Wniosek stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

 

Radna J. Molenda zwróciła się z pytaniem o możliwość ułożenia płyt betono-

wych na odcinku drogi gruntowej stanowiącej przedłużenie ul. Bursztynowej. 

 

                                                 Interpelacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

 

Radny K. Kowalewski przedstawił kolejno: 

- interpelacje dotyczącą obciążenia pojazdu kolekcjonerskiego podatkiem od 

środków transportowych 

 

                                                 Interpelacja stanowi załącznik nr 28 do protokołu   

 

 

- interpelację dotyczącą współpracy z radami osiedli i sołectwami, zmian             

i utrudnień związanych z wydatkowaniem przypisanych funduszy oraz rozbu-
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dowanych procedur utrudniających pracę przewodniczących rad osiedli i sołty-

sów 

Interpelacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu   

 

 

- interpelację dotyczącą wypadających i opóźniających się kursów autobuso-

wych oraz informacji medialnych nt. stanu technicznego pojazdów. 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 30 do protokołu   

 

 

Radny G. Ufniarz zgłosił brak odpowiedzi na iterpelację o udąstepnienie zarzą-

dzeń Burmistrza, które nie zostały opublikowane w BIP w IV kwartale 2023 ro-

ku i zgłosił prośbę o ich przekazanie. 

 

Głos zabrał radny A. Echaust, który odniósł się do możliwości rozwiązywania 

problemów dotyczących dróg gruntowych. Kolejno przedstawił: 

 

- interpelację dotyczącą zabezpieczenia zdewastowanej nieruchomości zlokali-

zowanej w Policach przy ulicy Zielonej. 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 31 do protokołu   

 

- interpelację dotyczącą wykonania wycinki drzew zagrażających mieszkań-

cowm posesji zlokalizwoanej przy ul. Wyspiańskiego 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 32 do protokołu   

 

 

Radny R. Ignaczak przedstawił pytania związane z terenami nad Łarpią doty-

czące przewróconej wiaty oraz okresu gwarancyjnego udzielonego przez wyko-

nawcę. 

 

Głos zabrała radna Ewa Ignaczak, która w imieniu Klubu Radnych Koalicji 

Obywatelskiej przedstawiła wniosek o rewaloryzację kwoty wypłacanej na każ-

de dziecko w żłobku prywatnym. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 33 do protokołu   

 

Radna E. Ignaczak zwróciła uwagę władzom Gminy  na regulmin dotyczący 

losowania lokali mieszkalnych w programie „Mieszkanie za remont’ oraz na 

ewentualną możliwość jego zmiany. 
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Radny G. Ufniarz, przedstawił spostrzeżenia mieszkańców dotyczące procedury 

losowania w programie „Mieszknie za remont” oraz możliwość weryfikacji 

osób które zgłaszają się do programu.  

 

Kolejno w temacie losowania lokali mieszkalnych głos zabrali: radny S. Łabuz, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej S. Staszkiewicz, 

radna E. Ignaczak. Ponownie głos zabrał radny S. Łabuz. Następnie głos zabrał 

radny G. Ufniarz. 

 

Pkt – 14-  Wolne wnioski 

 
Złożone wnioski zostały przedstawione w punkcie 13. 

 

Pkt – 15-  Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował za uwagę, stwierdził, że po-

rządek obrad dzisiejszej sesji został wyczerpany i o godz. 10.55 ogłosił           

zakończenie LXIX sesji Rady Miejskiej w Policach. 

 

 

 
Protokołowała: 

Agata Rzepka                                                              Przewodniczący Rady 

 

 Andrzej Rogowski 
 

  


